

N° 02/2011

13.04.2011

2011 SPEA FIM Trial World Championship *Championnat du Monde FIM SPEA de Trial 2011*

Dear Trial friends,

In this second issue of the 2011 CTR INFO, you will find several important points concerning the SPEA FIM Trial World Championship:

1) Licence to participate at FIM events

We would like to remind you the Art. 052.7.1.2 (053.7.1.2 TdN, 054.7.1.2 Women's, 055.7.1.2 Women's TdN) that indicates which licences are valid to participate in a FIM Trial event. Please note that International, Continental or National licences are no longer valid.

For the riders who want to participate in the Junior or Youth 125cc categories as Guests (see Art. 052.7.1.1), the International or Continental licences are accepted.

2) 1st round in Gefrees

We were informed by the organiser that no stud or needles can be fixed into the ground in the paddock because the area was just covered with new tar. A fine of 5'000.- euros will be given for those who does not comply with this interdiction.

3) Information to access Andorra

The Andorran Federation (FMA) informed us about the following conditions to pass the border:

- The ATA carnet is needed including the value of the material
- It is recommended to use the French entrance/border
- Please send to the organiser (fma@andorra.ad) the following information about your vehicles in order to inform the customs and accelerate the process at the border: make and registration plate.



4) Entry form and Personal Pass application form

We would like to remind you to send to your National Federation the FIM Trial entry form on time (see document enclosed).

For the individual and the paddock passes, the deadline to submit the application forms directly to the FIM Administration (alex.goldenberg@fim.ch) is **22 April 2011**.

We thank you for taking good note of the above and we look forward to meeting you during the 2011 FIM Trial season!!!

Best regards

Chers amis du Trial,

Dans cette deuxième édition de la CTR INFO 2011, vous trouverez plusieurs points importants concernant le Championnat du Monde FIM SPEA de Trial :

1) Licence pour participer aux manifestations FIM

Nous souhaitons vous rappeler que l'Art. 052.7.1.2 (053.7.1.2 TdN, 054.7.1.2 Trial Féminin, 055.7.1.2 TdN Féminin) indique quelles licences sont valables pour participer à une manifestation Trial FIM. Veuillez prendre note que les licences Internationales, Continentales ou Nationales ne sont plus valables.

Pour les coureurs qui souhaitent participer en catégorie Junior ou Jeunes 125cc en tant qu'Invités (voir Art. 052.7.1.1), les licences Internationales ou Continentales sont acceptées.

2) 1^{ère} manche à Gefrees

Nous avons été informé par l'organisateur qu'aucun clou ou pic ne pourra être fixé dans le sol du Parc des Coureurs étant donné que la zone vient d'être recouverte par une nouveau tarmac. Une amende de 5'000.- euros sera appliquée pour les contrevenants.



3) Informations pour aller à Andorre

La Fédération Andorrane (FMA) nous a informé des conditions suivantes pour passer la frontière :

- *Le livret ATA est demandé incluant la valeur du matériel apporté*
- *Il est recommandé de passer par l'entrée/frontière française*
- *Merci de faire parvenir à l'organisateur (fma@andorra.ad) les informations suivantes concernant vos véhicules afin d'informer les douanes et d'accélérer votre entrée : marque et numéro de plaque.*

4) Bulletin d'inscription et formulaire de commande pour le laissez-passer personnel

Nous souhaitons vous rappeler d'envoyer à votre Fédération Nationale le bulletin d'inscription à temps (voir document ci-joint).

*Pour les laissez-passer individuels et paddock, le délai pour soumettre votre demande directement à l'Administration FIM (alex.goldenberg@fim.ch) est le **22 avril 2011**.*

Nous vous remercions de prendre note de ce qui précède et nous nous réjouissons de vous rencontrer lors de la saison Trial FIM 2011 !!!

Meilleure salutations.

Alex Goldenberg
CTR Coordinator
Coordinateur CTR